
ЦЕНТРАЛНА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ 

 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 410 

 

На 15 септември 2023 г. се проведе заседание на Централната 

избирателна комисия при следния 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Проекти на решения относно състави на общински 

избирателни комисии. 

  Докладват: Емил Войнов, Е. Стоянова Силвия  

   Стойчева, Йорданка Ганчева, Росица Матева, 

   Димитър Димитров 

2. Доклади по дела, жалби и сигнали. 

  Докладват: Росица Матева, Красимир Ципов 

3. Доклади по административни преписки. 

  Докладват: Емил Войнов, Росица Матева,  

   Димитър Димитров, Йорданка Ганчева, Гергана 

   Стоянова, Севинч Солакова, Цветанка Георгиева, 

   Цветозар Томов 

4. Проект на решение относно изисквания към организацията 

и технологията на компютърната обработка на данните от 

гласуването и издаването на Бюлетин на ЦИК за резултатите, 

включително от машинното гласуване, от изборите за общински 

съветници и за кметове на 29 октомври 2023 г. 

  Докладва: Димитър Димитров 

5. Проект на решение относно промяна в наименованието на 

коалиция, регистрирана за участие в изборите за общински 

съветници и за кметове на 29 октомври 2023 г. 

  Докладва: Росица Матева 
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6. Проект на решение относно обявяване на обществена 

поръчка.  

  Докладва: Емил Войнов 

 

ПРИСЪСТВАХА: Камелия Нейкова, Димитър Димитров, 

Цветозар Томов, Росица Матева, Емил Войнов, Севинч Солакова, 

Георги Баханов, Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева. 

 

Заседанието бе открито в 10.45 ч. и председателствано от 

госпожа Камелия Нейкова – председател на Централната 

избирателна комисия. 

 

* * * 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Добър ден, колеги! 

Тринадесет членове сме в залата, имаме кворум. 

Предлагам ви следния проект на дневен ред: 

1. Проекти на решения, свързани със състави на  общински 

избирателни комисии. Докладчик: господин Войнов, госпожа Елка 

Стоянова, Силвия Стойчева, госпожа Матева, госпожа Ганчева, 

господин Димитров. 

2. Доклади по дела, жалби и сигнали с докладчици: госпожа 

Матева, господин Ципов. 

3. Доклади по административни преписки с докладчици: аз, 

господин Войнов, госпожа Матева, господин Димитров, госпожа 

Ганчева, госпожа Гергана Стоянова, госпожа Солакова, госпожа 

Георгиева, господин Томов. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Имам предложение в отделна точка 

да приемем решение за изискванията по организацията и 

технологията на компютърната обработка на данните от 

гласуването. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Предлагам да е 

точка 4: Проект на решение относно изисквания към организацията 

и технологията на компютърната обработка на данните от 

гласуването и издаването на Бюлетин на ЦИК за резултатите, 

включително от машинното гласуване, от изборите за общински 

съветници и за кметове на 29 октомври 2023 г.  

Има ли други предложения? 

Колеги, моля, решим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма.  

 

Колеги, давам думата на госпожа Матева за доклад в точка 

трета от дневния ред:  

ДОКЛАДИ ПО АДМИНИСТРАТИВНИ ПРЕПИСКИ 

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, в моята папка има 

проект на писмо заедно с приложение към него. Писмото е до 

всички общински избирателни комисии, с което да им изпратим 

списъка на партиите, на които е отказана регистрация или е заличена 

регистрацията за участие в изборите за общински съветници и за 

кметове. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания?  

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма.  
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По точка първа от дневния ред, господин Войнов, 

заповядайте. 

ПРОЕКТИ НА РЕШЕНИЯ ОТНОСНО ПРОМЕНИ В 

СЪСТАВА НА ОБЩИНСКИ ИЗБИРАТЕЛНИ КОМИСИИ  

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, предлагам ви проект на 

решение относно промени в състава на ОИК – Пирдоп, Софийска 

област. 

Постъпило е в Централната избирателна комисия е писмо с 

вх. № МИ-11-52/14.09.2023 г. от Ангел Геров – кмет на община 

Пирдоп, за промени в състава на ОИК – Пирдоп. Към писмото е 

приложена молба от Евгений Тодоров Иванов, с която е заявил 

желанието си да бъде освободен от заеманата длъжност председател 

на ОИК – Пирдоп, по лични причини, и предложение от Симеон 

Симеонов – упълномощен представител на коалиция ГЕРБ-СДС, на 

мястото на назначения за председател на ОИК Евгений Тодоров 

Иванов да бъде назначен Николай Събев Михайлов. 

Към предложението са приложени: декларация, копие от 

дипломата за завършено висше образование на Николай Събев 

Михайлов и пълномощно в полза на Симеон Симеонов.  

Предвид изложеното предлагам Централната избирателна 

комисия да вземе следното  

„РЕШЕНИЕ: 

Освобождава като председател на ОИК – Пирдоп, Софийска 

област, Евгений Тодоров Иванов, със съответното ЕГН, и анулира 

издаденото му удостоверение.  

Назначава за председател на ОИК – Пирдоп, Николай Събев 

Михайлов, със съответното ЕГН. 

На назначения председател на ОИК да се издаде 

удостоверение.“ 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? Няма. 

Моля, да гласуваме. 
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Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 

няма.  

Решението е № 2428-МИ/15.09.2023 г. 

Следващ докладчик – госпожа Стоянова. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Моля, да погледнете в моята папка 

проект на решение с проектен № 2634.  

Колеги, касае се за корекция на текст в Решение № 2424. 

Индексът „НС“ трябва да се чете „МИ“. Съответно в частта, където е 

посочено „относно относимост на решението“ текстът „за народни 

представители“ да бъде заличен и да бъде отразено „за участие в 

изборите за общински съветници и кметове“. 

Моля, да се запознаете с проекта и ако нямате бележки – да 

го гласуваме. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания по проекта? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов); против – няма.  

Решението е № 2429-МИ/15.09.2023 г. 

Колеги, независимо, че това решение го приехме по точка 

първа, за протокола – решението по тази точка да бъде отнесено към 

точка трета от дневния ред, както и преписката, тъй като в точка 

първа са само проекти на решения, свързани със състави на ОИК. 

Следващ докладчик – госпожа Стойчева. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, постъпило е предложение с 

вх. № МИ-10-69/14.09.2023 г. от упълномощен представител на 

коалиция ГЕРБ-СДС Десислава Рачева за промяна в състава на ОИК 
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– Оряхово. Предлага се на мястото на Георги Данаилов Янакиев – 

член на ОИК, да бъде назначена Мария Николаева Цветанова. 

Приложени са всички изискуеми документи, поради което 

предлагам на посочените в проекта на решение правни основания да 

приемем решение, с което Централната избирателна комисия 

освобождава, като член на ОИК – Оряхово, област Враца, Георги 

Данаилов Янакиев и анулира издаденото му удостоверение. 

Назначава за член на ОИК – Оряхово, област Враца, Мария 

Николаева Цветанова.  

На назначения член на ОИК да се издаде удостоверение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов); против – няма.  

Решението е № 2430-МИ/15.09.2023 г. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: С вх. № МИ-06-334/11.09.2023 г. чрез 

кмета на община Мадан е постъпило предложение от 

упълномощения представител на партия „Възраждане“ Юлия 

Ненова за промяна в състава на комисията. Предлага се на мястото 

на Нери Ясенова Хаджиева – секретар на ОИК, да бъде назначена 

Стела Илиева Горялова. 

Към предложението са приложени: заявление от Нери 

Ясенова Хаджиева за освобождаването ѝ като секретар на ОИК, 

декларации, копие от дипломата за завършено висше образование, 

също така и пълномощно в полза на Юлия Ненова. 

Предвид изложеното и на посочените правни основания в 

проекта на решение предлагам Централната избирателна комисия да 

приеме решение, с което освобождава като секретар на ОИК – 
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Мадан, област Смолян, Нери Ясенова Хаджиева и анулира 

издаденото ѝ удостоверение.  

Назначава за секретар на ОИК – Мадан, област Смолян, 

Стела Илиева Горялова.  

На назначения секретар на ОИК да се издаде удостоверение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов); против – няма.  

Решението е № 2431-МИ/15.09.2023 г. 

Следващ докладчик – госпожа Матева. 

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, във вътрешната 

мрежа в папка с моите инициали проектен № 2631. Това е проект на 

решение за промени в състава на ОИК – Болярово, област Ямбол. 

В Централната избирателна комисия е постъпило 

предложение с вх. № МИ-10-67/14.09.2023 г. от Валентин Георгиев 

Христов – упълномощен представител на политическа партия „Има 

Такъв Народ“ с предложение да бъде извършена промяна в състава 

на ОИК – Болярово, като на мястото на заместник-председателя 

Стефка Николаева Стефанова-Палова да бъде назначена Теодора 

Георгиева Апостолова, с посочено ЕГН. 

Към предложението са приложени: заявление от Стефка 

Николаева Стефанова-Палова за освобождаването ѝ, като са 

посочени лични причини. Приложена е и декларация от Теодора 

Георгиева Апостолова, която се предлага да бъде назначена за 

заместник-председател, както и дипломата за завършено висше 

образование. Приложено е и пълномощно на подписалия 

предложението. 
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Предлагам ви да вземем решение, с което да освободим, като 

зам.-председател на ОИК – Болярово, област Ямбол, Стефка 

Николаева Стефанова-Палова, с посочено ЕГН и да анулираме 

издаденото ѝ удостоверение.  

Да назначим за зам.-председател на ОИК – Болярово, област 

Ямбол, Теодора Георгиева Апостолова, с посочено ЕГН.  

На назначения заместник-председател на ОИК да бъде 

издадено удостоверение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, изказвания 

по проекта? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма.  

Решението е № 2432-МИ/15.09.2023 г. 

Следващ докладчик – госпожа Ганчева. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, моят доклад ще бъде без 

проект на решение, само за сведение. 

Докладвам ви, че са постъпили документи, които обаче не 

отговарят на изискванията, които поставихме в писмо с наш входящ 

№ МИ-06-260-111/14.09.2023 г. по отношение на член на ОИК – 

Каспичан. Уведомени са по телефона да представят необходимите 

документи. Докладвам го за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Следващ докладчик 

в тази точка – господин Димитров. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря Ви, госпожо 

Председател. Колеги, моят доклад е кратък, вх. № 1063-МИ, с който 

са постъпили материали по документите по извършването на 

промяна в състава на ОИК – Монтана. Документите са такива, 

каквито трябва да получим – оригинали. Да се приобщят към 

преписката на ОИК – Монтана. Това е докладът. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, 

преминаваме към точка втора.  

ДОКЛАДИ ПО ДЕЛА, ЖАЛБИ И СИГНАЛИ. 

Госпожо Матева, заповядайте.  

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Докладвам ви разпореждане 

от Върховния административен съд по дело № 8826/2023 г., вх. № 

МИ-8333/14.09.2023 г. Разпореждането е с № 8576. С това 

разпореждане съдът е оставил без разглеждане жалба с посочен 

входящ номер от 12.09.2023 г., подадена от ПП ГЕРБ чрез Т. Г. 

срещу Решение № 2246-МИ/07.09.2023 г. на Централната 

избирателна комисия. За сведение. 

Вторият доклад засега в тази точка е Определение № 

8583/14.09.2023 г. по адм. дело № 8795/2023 г., по което дело е 

разгледана жалба на ПП „Партия на ЗЕЛЕНИТЕ“ срещу Решение на 

Централната избирателна комисия № 2258-МИ, с което е 

регистрирана коалиция „ЗАЕДНО ЗА СИЛНА ОБЩИНА“ за участие 

в изборите за общински съветници и за кметове.  

С определението се оставя без разглеждане жалбата на 

политическата партия поради липсата на правен интерес от партията 

да обжалва такова решение, тъй като това е позитивен 

административен акт, който не подложи на обжалване, само 

отказите за регистрация подлежат на обжалване. Но, за пълнота на 

изложените обстоятелства Върховният административен съд казва, 

че наименованието на регистрираната с обжалваното решение на 

ЦИК коалиция „ЗАЕДНО ЗА СИЛНА ОБЩИНА“ не повтаря 

наименованието на коалиция „ЗАЕДНО“, регистрирана с решение, 

посочено, за участие в изборите за народни представители на 

2 април 2023 г. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, 

продължаваме с точка три: Доклади по административни преписки. 

В тази точка ви докладвам писмо с вх. № МИ-00-

27/14.09.2023 г. от „Информационно обслужване“ Ад във връзка с 

организирането на изчислителния пункт към Централната 
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избирателна комисия за изборите на 29 октомври 2023 г. Предлагат 

да се разгледа възможността за използване на помещенията, в които 

да бъде разположен изчислителният пункт. Към писмото е 

приложена и схема. 

Моля, да се запознаете за обсъждане в работна група, за да го 

имаме предвид при разговорите с Народното събрание за 

осигуряване на необходимите площи за спокойното и безпроблемно 

протичане на изборите и приемането на протоколите на комисиите и 

отчитане на резултатите. 

Господин Войнов, заповядайте. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Уважаеми колеги, постъпила е 

докладна записка от директора на дирекция „Администрация“ с вх. 

№ МИ-09-272/15.09.2023 г. Тя е относно назначаване на Комисия за 

разглеждане на оферта, постъпила по обществената поръчка с 

предмет „Дейности по осигуряване на машинното гласуване в 

изборите за общински съветници и за кметове на 29 октомври 

2023 г.“  

В докладната е отбелязано, че в Централната автоматизирана 

информационна система „Електронни обществени поръчки“ (ЦАИС 

ЕОП) са постъпили по едно заявление за всяка от обособените 

позиции на обществената поръчка и във връзка с това трябва да бъде 

назначена комисия, която да извърши подбор на кандидатите и 

участниците, разглеждане и оценка на офертите; провеждане на 

преговори по обществената поръчка за всяка от обособените 

позиции. 

Заявленията могат да бъдат декриптирани след 14,00 ч. на 

15.09.2023 г. Приложен е и проект на заповед за назначаване на 

комисията. 

Предлагам комисията да е седемчленна, като в нея влязат 

четирима членове на ЦИК, един юрисконсулт от администрацията и 

двамата IT експерти. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите предложения за състав на комисията, която трябва да бъде 

определена. 

По предложението на господин Войнов за броя на комисията, 

има ли други предложения? 

Предлагам господин Войнов за председател на комисията. 

Моля, за предложения за трима колеги, които да бъдат 

членове в комисията. 

Колеги, да уточним състава на комисията, да стане ясно. 

Председател: господин Войнов, е моето предложение. 

Предвид изразеното съгласие, от Централната избирателна 

комисия: господин Георгиев, господин Димитров и госпожа Гергана 

Стоянова.  

От администрацията: юрисконсулт            М.           Р., 

експертите       З.  М. и      Г.   Б.  

Резервен член: от администрацията –         Р.; от членовете на 

ЦИК – Елка Стоянова. 

Има ли други предложения? 

Моля, да гласуваме състава на комисията и да одобрим 

проекта на заповед. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов); против – няма.  

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, постъпило е писмо от СДВР с вх. 

№ ЦИК-04-02-20/13.09.2023 г. С него поставят три въпроса.  

Докладвам писмото за запознаване, ще го върна на доклад, 

след като се подготви съответният отговор. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Следващ докладчик 

в точка три – госпожа Матева. 

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви писмо 

с вх. № МИ-10-74/15.09.2023 г. Това е молба от И. К. М. – 
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председател на ПП „ЕДИНЕНИЕ“, който ни пояснява, че му е 

станало известно, че с Решение № 2423-МИ от вчера ЦИК е 

заличила регистрацията на ПП „ЕДИНЕНИЕ“ поради липса на 

необходимия минимален брой подписи. Моли ни да му предоставим 

протокол МИ-04-03-84/14.09.2023 г. на ГД ГРАО. 

Колеги, предлагам да му бъде предоставен този протокол – 

така, както е и практиката на Централната избирателна комисия, 

като му бъде изпратен по електронна поща, както е постъпило 

писмото. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля, да гласуваме. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма.  

РОСИЦА МАТЕВА: Следващият ми доклад е запитване с вх. 

№ МИ-10-70/14.09.2023 г. от председателя на ПП „ЕВРОРОМА“, с 

което се обръща към нас относно Решение на ЦИК № 2218-

МИ/05.09.2023 г. във връзка с регистрацията на партии, коалиции и 

местни коалиции. Цитирано е включително копие от решението в 

запитването. Въпросът е: необходима ли е нотариална заверка при 

подаване на документите за регистрация на местна коалиция? 

Наистина не знам по какъв начин вече трябва да бъде 

отговорено на всички участници в изборния процес, че нотариални 

заверки не са необходими. Вчера публикувахме на нашата интернет 

страница и отговор на този въпрос. Предлагам ви да остане за 

сведение това запитване. 

Колеги, още един доклад, последен засега – вх. № МИ-15-

242/14.09.2023 г. Писмо от ОИК – Елена, с което ни изпращат 

Решение № 15 относно създаване на публичен регистър за жалбите и 

сигналите на Общинската избирателна комисия. 
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Колеги, вчера също обсъждахме и други колеги докладваха 

писма от общинските избирателни комисии, с които ни изпращат 

своите решения. В по-късната част от заседанието ще ви предложа 

писмо до всички общински избирателни комисии, с което любезно 

да ги помолим да не ни изпращат решения и съобщения, които не 

сме поискали, да четат решенията на Централната избирателна 

комисия и само когато им е поискан определен документ или 

информация, тогава да ни я изпращат. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Следващ докладчик 

– господин Димитров. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря Ви, госпожо 

Председател. 

Колеги, вх. № ЦИК-07-87/08.09.2023 г., както и преводът, 

който е постъпил на 11.09.2023 г. Това е регистрационната форма за 

участието в събитието на 23 – 24 в Брюксел. Имаме решение в това 

събитие да участва госпожа Стоянова и аз.  

Уведомявам ви, че ще попълним тази регистрационна форма, 

която съдържа име, позиция, дни (дали два дни ще се участва или 

един). Както съм докладвал вече, разходите се покриват от 

съответната дирекция в Европейската комисия. 

Направихме усърдие, усилие да изкопираме тази 

регистрационна форма, но тя е направена така, че да се попълва 

онлайн. Много е трудно, може с Firefox да се опита да се изчетат 

позициите, но това не е оригинал на регистрационната форма.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Следващ докладчик 

– госпожа Ганчева в доклади по административни преписки. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви 

искане от кмет на община Белово с вх. № МИ-14-9/14.09.2023 г., 

като установих обаче, че преписката вече е била на доклад на 

госпожа Георгиева с вх. № ЦИК-14-8/11.09.2023 г. и е отговорено с 

писмо. Така, че това е оригиналът, който ни е отбелязан. Докладвам 

го за прилагане към преписка и за сведение. 
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Връщам на доклад преписка, която ви докладвах за 

запознаване в предходно заседание, във вчерашното заседание, по 

повод доклада на колегата Стоянова за постъпила жалба срещу 

Решение № 8 на ОИК – Златарица.  

Обсъдихме я работно. Моята преписка съдържаше: изпратено 

ни е от общинска избирателна комисия Решение № 8, с което 

комисията е постигнала решение в хипотезата на отхвърлително 

решение за прекратяване пълномощията на кмета на община 

Златарица господин Г.  

Приложено е писмо от КПКОНПИ, което е пристигнало на 

11.09.2023 г. в Комисията, съответно приложени решения, с които се 

установява, че решението на КПКОНПИ е влязло в сила.  

Бях изготвила писмо с указания, както процедирахме, да си 

преразгледа Общинската избирателна комисия решението. Но с 

оглед постъпилата жалба на доклад на колегата Стоянова и с оглед 

опита, който има Централната избирателна комисия, включително и 

сме отсъдили юрисконсултско възнаграждение мисля, или 

адвокатско, няма да предложа да изпратим указание за 

преразглеждане на решението. Но, моля, тъй като вече за трети път 

докладвам преписката, да се запознаете с мотивите в 

отхвърлителното решение.  

Вчера си позволих да коментирам, че един от мотивите за 

приемане на това решение е, че случаят е от предходен мандат, от 

предходна друга структура и пр. Може би, след като произведем 

тези избори, с едни общи указания до общинските избирателни 

комисии, както направихме с наше решение по отношение оформяне 

на диспозитива, примерно в решението е посочено пред кого 

подлежи на обжалване, но в случая по чл. 42, съответната алинея от 

ЗМСМА то подлежи на обжалване не пред ЦИК. Това е моето 

становище. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Заповядайте, 

госпожо Стоянова. 
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ЕЛКА СТОЯНОВА: Действително при мен е свързан доклад 

– жалбата срещу това решение на Общинската избирателна комисия. 

Поддържам изразеното становище за това, че жалбата трябва 

да бъде препратена по компетентност на Административен съд – 

Велико Търново. Но, също бих предложила все пак да изпратим 

писмото и на Общинската избирателна комисия, в което им се дават 

общи указания за това, че те действат в условия на обвързана 

компетентност.  

Не знам дали изобщо да коментирам в нашето писмо 

мотивите, които са изложили в решението, публикувано на сайта им, 

но най-малкото са последната институция, която би могла да 

коментира конституционност или противоконституционност на 

каквото и да било, защото и такъв мотив имаше записан вътре. 

Поддържам изцяло предложението на колегата Ганчева. 

Правя допълнително предложение – все пак да им бъде изпратено 

писмото с указанията, за да имат яснота, ако щете и за в бъдеще как 

се процедира в условия на обвързана компетентност, когато има 

влязъл в сила акт на компетентен орган, който ги задължава те да се 

произнесат.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

някой против двете предложения, а именно – писмото с проектен № 

7533, което ще допълним с едно изречение по отношение на 

мотивите, че са неотносими, в този смисъл, и предложението за 

изпращане на жалба до Административен съд – Велико Търново, да 

ги гласуваме заедно? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма.  

Преди да прекъсна заседанието, връщам в точка втора – 

доклади по дела, жалби и сигнали. 
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Господин Ципов, заповядайте. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, в моя папка от днес ще видите 

вх. № МИ-15-245/14.09.2023 г. жалба от „за кмет“ на община Лом         

Х.                  В. срещу решение № 15-МИ/11.09.2023 г. на ОИК – 

Лом.  

В ЦИК е постъпила въпросната жалба, с което се оспорва 

горепосоченото решение относно назначаване на допълнителни 

експерти, които да подпомагат дейността на ОИК – Лом. 

Жалбоподателят смята, че експертите, назначени с Решение 

№ 6-МИ/09.09.2023 г. на ОИК – Лом, са достатъчни за подпомагане 

дейността на ОИК за обработване на документите с оглед на това, че 

в общината има образувани 49 секции.  

Жалбоподателят дава и пример какъв брой експерти са 

назначени в по-големи общини с повече образувани секции. Също 

така твърди, че община Лом не разполага с достатъчен финансов 

ресурс, който да обезпечи допълнителни разходи, свързани с 

дейността на ОИК – Лом, и че ще бъдат създадени затруднения за 

обезпечаването на нормалното произвеждане на изборите 

на 29.10.2023 г.  

Жалбоподателят отбелязва, че допълнителният брой експерти 

не е съгласуван с кмета на община Лом в съответствие с т. 1.6 от 

Решение № 1954-МИ/03.08.2023 г. на ЦИК.  

Колеги, в моя папка в проекта на решение ще се запознаете с 

предложението ми, а именно, че Централната избирателна комисия 

намира жалбата за допустима, подадена в законоустановения срок и 

от лице с правен интерес срещу подлежащ на обжалване акт на ОИК 

– Лом.  

След запознаване с преписката, ви предлагам да приемем за 

основателни изложените мотиви в жалбата, тъй като не са спазени 

изискванията на Решение № 1954-МИ/03.08.2023 г. на ЦИК, в което 

е предвидено, че с решение на ОИК може да се създават работни 

групи от специалисти за подпомагане на дейността ѝ, като в това 

решение се определя и размерът на възнагражденията. Но, в нашето 
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решение изрично е определено, че броят на експертите и 

специалистите, както и определянето на техните възнаграждения, 

следва се съгласуват с кмета на общината. 

Назначаването на допълнителни специалисти с Решение № 

15-МИ/11.09.2023 г. не е съгласувано с кмета на община Лом, 

поради което ви предлагам да отменим Решение № 15-МИ от 

11.09.2023 г. на ОИК – Лом и да се върне административната 

преписка на ОИК – Лом.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по проекта на решение. 

Има ли предложения, изказвания?  

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма.  

Решението е № 2433-МИ/15.09.2023 г. 

Колеги, прекъсвам заседанието на Централната избирателна 

комисия. Ще продължим в 15.30 часа. 

 

(След прекъсването.) 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия. Тринадесет 

членове сме в залата. Имаме кворум. 

По дневния ред има ли предложения?  

Заповядайте, госпожо Матева. 

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Моля, госпожо Председател, 

за промяна в дневния ред, като включим точка: Проект на решение 

за промяна в наименованието на коалиция. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, предлагам 

това да бъде т. 5 в дневния ред: Проект на решение за промяна в 

състава на коалиция с докладчик госпожа Матева. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Госпожо председател, предлагам нова 

точка в дневния ред: Проект на решение за обявяване на обществена 

поръчка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Вашето 

предложение, господин Войнов, Ви предлагам да бъде т. 6 от 

дневния ред: „Проект на решение за откриване на обществена 

поръчка. 

Други предложения по дневния ред има ли, колеги? Няма. 

Моля да гласуваме допълването на дневния ред. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов);  против –   няма. 

Прекъсвам заседанието за 10 минути поради технически 

причини. 

 

(След прекъсването.) 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия. Надявам се 

техническите проблеми да са отстранени. Може ли някой да пробва 

микрофон дали работи? Да, благодаря. 

Продължаваме с доклади в точка първа. 

Госпожо Стоянова, заповядайте. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви 

постъпило предложение с вх.№ МИ-15-224 от 15.09.2023 г. в 

оригинал от Николай Бошулски – упълномощен представител на 

коалиция „Продължаваме Промяната – Демократична България“, за 

промяна в Общинска избирателна комисия – Белово. Предлага се на 
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мястото на Станка Стоянова Левенска – секретар на ОИК, да бъде 

назначена Славка Иванова Котларова. 

С така направеното предложение в оригинал са приложени: 

оригинално заявление от Станка Стоянова Левенска за 

освобождаването ѝ като секретар на ОИК; декларация по чл. 75, ал. 

7, т. 1, чл. 80, ал. 1 и 3, чл. 81 във връзка с чл. 66 от Изборния кодекс 

на госпожа Славка Котларова, копие от дипломата й за завършено 

висше образование. Също така в преписката на съответната 

Общинска избирателна комисия има и пълномощно в полза на 

упълномощения представител, депозирал предложението в 

Централната избирателна комисия.  

Предвид така изложените обстоятелства предлагам 

Централната избирателна комисия да вземе решение, с което 

освобождава като секретар на Общинска избирателна комисия – 

Белово, област Пазарджик, Станка Стоянова Левенска с посочено 

ЕГН и анулира издаденото й удостоверение. Назначава за секретар 

на Общинска избирателна комисия – Белово, област Пазарджик, 

Славка Иванова Котларова с посочено ЕГН.  

На назначения секретар на Общинската избирателна комисия 

да се издаде удостоверение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? Няма. 

Моля да гласуваме. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Камелия Нейкова, Любомир 

Георгиев, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов);  

против – няма. 

Решението е с № 2434-МИ/15.09.2023 г. 

Господин Георгиев, заповядайте. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Предлагам проект с № 2639 за 

решение относно промени в състава на Общинска избирателна 

комисия – Гърмен, област Благоевград. 



20 

В Централната избирателна комисия е постъпило 

предложение с вх. № МИ-06-356 от 15.09.2023 г. от Шериф Янузов 

Ходжов – упълномощен представител на партия „Има Такъв Народ“, 

за промяна в ОИК – Гърмен. Предлага се на мястото на Рамадан 

Летифов Капсъзов – заместник-председател на Общинската 

избирателна комисия, да бъде назначена Величка Стоянова 

Топалова. 

Към предложението са приложени: заявление от Рамадан 

Летифов Капсъзов за освобождаването му като заместник-

председател на Общинската избирателна комисия; декларация по чл. 

75, ал. 7, т. 1, чл. 80, ал. 1 и 3, чл. 81 във връзка с чл. 66 и чл. 3, ал. 3 

Изборния кодекс, копие от дипломата за завършено висше 

образование на Величка Стоянова Топалова и пълномощно в полза 

на Шериф Янузов Ходжов. 

Предвид изложеното и на основание чл. 57, ал. 1, т. 5 и 6 във 

връзка с чл. 51, ал. 2, т. 1 от Изборния кодекс предлагам 

Централната избирателна комисия да реши: освобождава като 

заместник-председател на ОИК – Гърмен, област Благоевград, 

Рамадан Летифон Капсъзов и анулира издаденото му удостоверение. 

Назначава за заместник-председател на ОИК – Гърмен, област 

Благоевград, Величка Стоянова Топалова. На назначения заместник-

председател на ОИК – Гърмен, да се издаде удостоверение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? Няма. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е № 2435-МИ/15.09.2023 г. 

Има ли други проекти на решения относно ОИК?  

Господин Димитров, заповядайте. 
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ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, с вх. № МИ-10-61/ 

15.09.2023 г. са постъпили оригиналните документи за смяната, 

която вчера извършихме с Решение № 2412-МИ. Докладвам го за 

сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, 

продължаваме с точка трета от дневния ред: 

Госпожо Георгиева, заповядайте. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Колеги, с вх.№ МИ-14-10/ 

14.09.2023 г. сме получили писмо от кмета на община Аксаково с 

искане да му бъде разрешен достъп до запечатано помещение, за да 

бъде отворено това помещение и в него да бъдат прибрани 

документите и печатите на Общинската избирателна комисия с 

мандат 2019 – 2023 г. до тяхното предаване на „Държавен архив“. 

Във вътрешната мрежа в папка с моите инициали има текст 

на писмо до кмета на община Аксаково, което ви предлагам да 

изпратим. С него му съобщаваме, че този достъп се осъществява в 

съответствие с т. 4.1 от Решение № 1953-МИ на Централната 

избирателна комисия от 03.08.2023 г. по реда на Решение № 1750 от 

10.03.2023 г. на ЦИК със заповед на кмета на общината, без да е 

необходимо изрично разрешение от Централната избирателна 

комисия.  

Моля да погледнете текста на писмото и ако нямате 

възражения, да го гласуваме. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по проекта 

на писмо с проектен № 7537 има ли изказвания? Няма. 

Моля да гласуваме. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Следващ докладчик е госпожа Солакова.  

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, докладвах ви две писма, 

които получихме от Печатница Демакс Ди Пи Ай, с приложени 
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списъци на лица, за които определени органи и институции са 

подали искане за осигуряване на достъп до електронната система по 

предпечат и печат на хартиените бюлетини. 

В тази връзка от Печатница Демакс ни информираха, че за 

същите следва да бъдат издадени електронни подписи от 

„Информационно обслужване“ АД, с които да се извършва този 

достъп. 

Предлагам ви да изпратим отговор на Печатница Демакс Ди 

Пи Ай с копие до Печатница на БНБ и до изпълнителния директор 

на „Информационно обслужване“ АД с текста, който виждате във 

вътрешната мрежа, а именно да информираме, че не възразяваме на 

лицата, които са в списъка (Приложение към тяхното писмо) да бъде 

осигурен достъп до уеб-базираната система, като за същите 

Печатница Демакс Ди Пи Ай да направи искане до „Информационно 

обслужване“ АД за издаване на електронни подписи. Да обърнем 

внимание, че членовете на Централната избирателна комисия ще 

бъдат снабдени с електронни подписи в отделно искане от наша 

страна. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по проекта на писмо с проектен № 7539.  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, получихме едно писмо от 

кмета на община Оряхово с искане за разяснения относно 

изчисляване на месечното възнаграждение на Общинската 

избирателна комисия в община Оряхово.  

Тъй като финансирането е чрез трансфери от Министерство 

на финансите до общините, без да се опосредява през 

администрацията на Министерския съвет и областните управители, 
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методически указания към кметове на общини следва да бъдат 

дадени от съответната компетентна дирекция на Министерството на 

финансите. 

Затова ви предлагам писмото да го изпратим до министъра на 

финансите, като посочваме, че изпращаме по компетентност това 

писмо, но да го уведомим, че в ЦИК постъпват множество 

запитвания с искания за разяснение относно изчисляване на 

месечните възнаграждения на членовете на общинските избирателни 

комисии – може би да добавим – както и на специалистите, които 

подпомагат дейността на ОИК, тъй като те са по граждански 

договори, а правоотношенията на членовете на общинските 

избирателни комисии са приравнени на трудови. 

Предлагаме да бъде изпратено общо указание до всички 

общини с копие до Централната избирателна комисия в тази връзка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, изказвания 

или предложения има ли? Няма. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, докладвам докладна записка 

с вх. № ЦИК-09-270/14.09.2023 г. във връзка с писмо от 

Министерството на финансите с указание относно бюджетната 

процедура за изготвяне на проекта на бюджет за 2024 г., както и 

прогнозни разчети и разходни тавани за периода 2025 – 2026 г. 

В тази връзка са представени всички необходими документи, 

които следва да изпратим в Министерството на финансите, като сме 

посочили бюджета, съобразен с решението на Министерския съвет 

за определяне на разходни тавани за периода 2024 – 2026 г. 

Представена е обяснителна записка, необходима към приложената 
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справка, в табличен вид на бюджетните средства, предвидени по 

ПМС за Централната избирателна комисия.  

В обяснителната записка като допълнителни финансови 

средства, за които посочваме, че не са осигурени по решението на 

Министерския съвет, за определяне на разходните тавани, това е 

звеното за машинно гласуване със съответния размер, който ние 

предполагаме във връзка с извършеното проучване в IT-сектора, 

както и традиционно обръщаме внимание на Министерството на 

финансите в тази бюджетна процедура от едно известно време, че 

при преместване на Централната избирателна комисия след 

осигуряване на сграда за ЦИК, ще бъдат необходими допълнителни 

финансови средства в тази връзка както по отношение на 

осигуряване на необходимите работни места за съществуващия 

щатен брой от администрацията и за членовете на ЦИК, така и 

необходими за незаетите щатни бройки по щата на Централната 

избирателна комисия.  

Позоваваме се на стратегическите документи, по които се 

предвижда Централната избирателна комисия да бъде подпомагана 

от достатъчен брой служители в администрацията – към настоящия 

момент с 55 щатни бройки и 20 за звеното с необходимост от 

увеличаване на тази бройка. Документите са във вътрешната мрежа, 

както казах, приложени към докладната записка, която ви цитирах. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания, становища? Няма. 

Моля да гласуваме. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов);  

против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, докладвам писмо с вх.№ МИ-

06-347, наименувано жалба, от кмета на община Крушари и касае 
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прието решение от Общинската избирателна комисия в изпълнение 

на решение на Централната избирателна комисия № 1954, т. 1.7. 

В тази връзка получихме писмо от Общинската избирателна 

комисия с вх.№ МИ-15-249 от 15.09.2023 г. с уточнението, че в 

същото решение е допусната техническа грешка, а именно решение 

№ 6-МИ от 11.09.2023 г.  

Аз ви го докладвам за сведение, тъй като тази допусната 

техническа грешка ще се поправи от Общинската избирателна 

комисия. 

Колеги, в работна група обсъдихме проекта на решение за  

условия и ред за изработка и доставка на изборни книжа и 

материали. Бяхме изпратили на администрацията на Министерския 

съвет за съгласуване този проект на решение в частта относно 

централизирано осигуряване на паравани за гласуване в 

помещенията с хартиени бюлетини. Те не съгласуваха проекта на 

решение. 

Затова ви предлагам с оглед на това, че от изпълнителната 

власт в лицето на министъра, който отговаря за изборите, или 

главния секретар обичайно има указания до всички органи и 

ръководители на ведомства в рамките на изпълнителната власт, 

както и до областните управители и кметовете на общини, в които се 

съдържат подробни указания за възлагане изработката на конкретно 

определени изборни книжа и материали. Разчитайки на тази добра 

практика на администрацията на Министерския съвет, предлагам 

съвсем накратко да останем на принципната основа бюлетините - 

като ангажимент на Централната избирателна комисия и примерно 

изброените изборни книжа и материали – в частта на 

изпълнителната власт. Съгласно Изборния кодекс – чл. 18, ал. 1 – 

материално-техническото обезпечаване на изборния процес, 

включително и на избирателните комисии, е възложено на органите 

на изпълнителната власт и техните администрации. Министерският 

съвет координира дейността в тази връзка на органите на 

изпълнителната власт. Посочено е това и в решението. 
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В решението има два текста в червено.  

На първо място, това е заявеният тираж. Аз ви предлагам, тъй 

като не е част от предмета на това решение, да отпадне в т. 1 този 

заявен тираж. Във второто изречение в първия абзац – относно 

прилагането на § 3, ал. 1 от Допълнителните разпоредби на 

Изборния кодекс – дотолкова, доколкото е уредено в закона, не се 

налага да бъде част от решението. Предлагам също да отпадне това 

изречение, което в момента в проекта е в червено. 

Проектът на писмо до министъра на вътрешните работи и до 

главния секретар на Министерския съвет е във вътрешната мрежа. 

Като казвам „министъра на вътрешните работи“, имам предвид 

решението на Министерския съвет след издаването на указа на 

президента за насрочване на местните избори за 29 октомври – за 

определяне на отговорните министри във връзка с организационно-

техническата подготовка на изборите за общински съветници и за 

кметове на 29 октомври 2023 г.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по проекта на решение, като в Раздел ІІ, в абзац 

втори предлагам в края да се добави: „…включително материали, 

предназначени за лица с увреждания“, за да може в зависимост от 

възможностите на всяка община да се изготвят и предоставят 

съответно материали, които да предоставят подходящи условия за 

гласуване на избиратели с увреждания. 

В този смисъл правя предложението. 

Има ли предложения по текста? Няма. 

Подлагам на гласуване изпращането за съгласуване на 

проекта на решение с направеното допълнение. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Севинч Солакова, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов);  

против – няма. 
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СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, докладвам ви писмо с вх. № 

МИ-00-26 от 14.09.2023 г. От „Информационно обслужване“ АД сме 

получили искане за предоставяне на информация относно броя на 

мандатите по общински избирателни комисии. 

В тази връзка ви докладвам, че по възложена задача имаме 

качена информация във вътрешната мрежа за брой мандати, но към 

настоящия момент има осем общински избирателни комисии, които 

нямат публикувана информация на техния сайт за броя на 

мандатите. 

Аз ви предлагам да гласуваме принципно, но да попълним 

информацията и за тези осем общини и да изпратим на 

„Информационно обслужване“ АД исканата справка за брой 

мандати. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов); против – няма. 

Колеги, продължаваме с доклади в точка трета от дневния 

ред. 

Господин Томов, заповядайте. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Благодаря. Колеги, във вътрешната 

мрежа в папка с моите инициали от вчерашна дата има писмо с 

проектен № 7531. То е в отговор на писмо с вх. № НС-09-253, 

изпратено от Окръжна прокуратура – Хасково. В него се поставят 

редица въпроси, свързани с гласуването извън страната на български 

граждани в нарушение на изборното законодателство. 

Моля, вижте текста на писмото, в което отговаряме на тези 

искания, доколкото можем, и евентуално да гласуваме и да бъде 

изпратено. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания по проекта на отговор? Няма. 

Моля да гласуваме. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колеги, докладвам писмо с вх. № ЦИК-

04-01-9/11.09.2023 г. То е качено във вътрешната мрежа в папка с 

моите инициали на 11 септември. Писмото е от посланика на 

България в Австралия Светлозар Панов и всъщност с него той ни 

изпраща материали, свързани с изборните практики в Нова 

Зеландия.  

Не знам дали би било на някого интересно, но, общо взето, 

опират до изборната система и начина на организация на изборите в 

Нова Зеландия. Текстът е на английски език. Не съм го дал за 

превод, защото е доста дълъг. Ако някой прояви интерес, може да се 

запознае с него. Докладвам го за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, 

продължаваме по дневния ред с точка пета: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ИСКАНЕ ЗА 

ПРОМЯНА В НАИМЕНОВАНИЕТО НА КОАЛИЦИЯ, 

РЕГИСТРИРАНА ЗА УЧАСТИЕ В ИЗБОРИТЕ ЗА ОБЩИНСКИ 

СЪВЕТНИЦИ И ЗА КМЕТОВЕ НА 29 ОКТОМВРИ 2023 Г. 

Проектът на решение е с проектен № 2640 и се намира във 

вътрешната мрежа в папката с инициали на колегата Матева.  

Моля да погледнете проекта на решение относно искане за 

промяна на наименованието на коалиция „Съединени за Пловдив“, 

регистрирана за участие в изборите за общински съветници и за 

кметове на 29 октомври 2023 г.  

Постъпило е заявление от коалиция „СЪЕДИНЕНИ ЗА 

ПЛОВДИВ“, подписано от представляващия коалицията, заведено 

под № 13-1 на 15 септември 2023 г. в регистъра на коалициите за 
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участие в изборите за общински съветници и за кметове на 29 

октомври 2019 г. Заявлението е по образец Приложение № 27-МИ от 

изборните книжа. Към него е приложено Решение от 11.09.2023 г. за 

промяна на коалиционно споразумение от 15.08.2023 г. 

Със заявлението се прави искане за промяна в 

наименованието на регистрираната с Решение № 2259-МИ от 

7 септември 2023 г. на Централната избирателна комисия коалиция 

„СЪЕДИНЕНИ ЗА ПЛОВДИВ“, като към наименованието в скоби 

се добавят имената на партиите, които са част от коалицията, а 

именно „КАУЗА БЪЛГАРИЯ“, „НОВИТЕ ЛИДЕРИ“. 

Предвид изложеното и на основание чл. 57, ал. 1, т. 1 от 

Изборния кодекс и Решение № 1960-МИ от 03.08.2023 г. на ЦИК ви 

предлагам да вземем решение да се промени наименованието на 

Коалиция „СЪЕДИНЕНИ ЗА ПЛОВДИВ“, регистрирана със 

съответното решение на ЦИК, като наименованието е 

„СЪЕДИНЕНИ ЗА ПЛОВДИВ (КАУЗА БЪЛГАРИЯ, НОВИТЕ 

ЛИДЕРИ)“. 

Наименованието на коалицията в бюлетината е: КОАЛИЦИЯ 

СЪЕДИНЕНИ ЗА ПЛОВДИВ (КАУЗА БЪЛГАРИЯ, НОВИТЕ 

ЛИДЕРИ). 

Анулира издаденото удостоверение № 3 и издава 

удостоверение с новото наименование на коалицията. 

Това е проектът на решение.  

Моля за изказвания, предложения по текста. Няма. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

Решението е с № 2436-МИ/15.09.2023 г. 
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Колеги, продължаваме по дневния ред с точка четвърта от 

дневния ред: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ИЗИСКВАНИЯ КЪМ 

ОРГАНИЗАЦИЯТА И ТЕХНОЛОГИЯТА НА КОМПЮТЪРНАТА 

ОБРАБОТКА НА ДАННИТЕ ОТ ГЛАСУВАНЕТО И 

ИЗДАВАНЕТО НА БЮЛЕТИН НА ЦИК ЗА РЕЗУЛТАТИТЕ, 

ВКЛЮЧИТЕЛНО ОТ МАШИННОТО ГЛАСУВАНЕ, ОТ 

ИЗБОРИТЕ ЗА ОБЩИНСКИ СЪВЕТНИЦИ И ЗА КМЕТОВЕ НА 29 

ОКТОМВРИ 2023 Г.  

Господин Димитров, заповядайте. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря Ви, госпожо 

Председател!  

Колеги, във вътрешната мрежа в папка с моите инициали има 

проект с № 2458, който всъщност е проект за взимане на решение, с 

което да одобрим изискванията към организацията и технологията за 

компютърна обработка на данните от гласуването и издаването на 

бюлетин на ЦИК за резултатите, включително от машинно 

гласуване, от изборите за общински съветници и за кметове на 

29 октомври 2023 г.  

С този проект изпълняваме записаното в чл. 57, ал. 1, т. 33, 

което е с абсолютно същото звучене. То е задължение на ЦИК. 

Тази тема приключи вчера с обсъждане с Ивайло Филипов и 

Александър Станев и въобще хората от "Информационно 

обслужване" АД. 

Колеги, в текста има два абзаца, които са оцветени – в  т. 4 – 

това е на стр. 2 и в т. 5 - на стр. 5. Текстовете в т. 4 могат да 

съществуват като част от изискванията, а всъщност могат и да не 

съществуват в зависимост от това как прецени ЦИК. А колкото до 

текста в т. 5, който участва при обучението на някои членове на 

ЦИК, той ще остане такъв. Такъв е бил винаги. Ние още не знаем как 

ще преминем в този етап на подготовка. 

По-скоро в т. 4 ръководителя на изпълнителя носи 

наказателна отговорност. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, след като 

се запознахте с проекта, имате ли изказвания и предложения? 

За да се запознаете подробно, включително и с докладите по 

следващите точки, обявявам 20 минути почивка. 

 

(След почивката.) 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, продължава 

заседанието на ЦИК.  

Преди прекъсването бяхме в т. 4 от дневния ред. Господин 

Димитров направи своя доклад, така че остана да го подложа на 

гласуване, ако, разбира се, няма изказвания. 

Колеги, моля, режим на гласуване по проекта, който докладва  

господин Димитров. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов);  

против – няма. 

Решението е с № 2437-МИ/15.09.2023 г. 

 

Продължаваме с точка шеста от дневния ред: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ЗА ОТКРИВАНЕ НА 

ОБЩЕСТВЕНА ПОРЪЧКА. 

Господин Войнов, заповядайте. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Уважаеми колеги, постъпила е 

докладна записка от директора на Дирекция „Администрация“ с вх. 

№ ЦИК-09-273/15.09.2023 г. Тя е относно изготвени проекти на 

решения за откриване на обществена поръчка чрез процедура на 

договаряне без предварително обявление с предмет „Дейности по 

надграждане на системен и приложен софтуер за СУЕМГ за 
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изборите за общински съветници и за кметове на 29 октомври 

2023 г.“ Това е покана ведно с приложение. 

Във връзка с осигуряване на дейностите по машинното  

гласуване, свързани с предстоящите избори, е подготвен проект на 

решение и покана ведно с приложенията. Проектът на решение е във 

файла „Обществена поръчка – софтуер“. В решението подробно е 

мотивиран изборът на горепосочената процедура, а именно, че 

поръчката може да бъде изпълнена само от определен изпълнител 

при наличие на изключителни права. В случая „Смартматик“, който 

е автор на приложния софтуер, който следва да бъде надграден, е 

представила документи, съгласно които „Сиела Норма“ АД е 

получила изключителното право да надгради системния и приложен 

софтуер за изборите за общински съветници и за кметове на 

29 октомври 2023 г.  

Поради горното предлагам Централната избирателна комисия 

да вземе следното решение. Първо, да открие процедура на 

договаряне без предварително обявление за възлагане на обществена 

поръчка с предмет „Дейности по надграждане на системен и 

приложен софтуер за специализирани устройства за електронно 

машинно гласуване – СУЕМГ – А4, модел 517, произведени от 

Смартматик Интернешънъл холдинг Б.В, за изборите за общински 

съветници и за кметове на 29 октомври 2023 г.“ 

Т. 2 – предлагам да се одобри техническата спецификация 

ведно с Приложение № 1, към което е Формат на електронните 

данни от машинното  гласуване, Приложение № 1.1 е неразделна 

част от решението.  

3. Да се изпрати покана до „Сиела Норма“ АД, 

представлявана от Веселин Тодоров Тодоров, изпълнителен 

директор, за участие в процедурата на договаряне без предварително 

обявление за възлагане на обществена поръчка по реда на Закона за 

обществените поръчки. 

Максималната прогнозна стойност се предлага да е в размер 

на 2 005 050 лв. без включен ДДС, като максималната прогнозна 
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стойност е определена въз основа на предоставена индикативна цена 

от създателя на софтуера – „Смартматик“ ;в т. 5 от решението са 

посочени гаранциите за изпълнение; в т. 6 са изискванията за 

участие; в т. 7 са документите, които трябва да представи 

участникът; в т. 8 са отговорните длъжностни лица от 

администрацията. 

Предлагам да приемем проекта на решение и да изпратим 

покана до „Сиела Норма“ АД за провеждане на преговори на 

20 септември 2023 г. от 10,00 ч. в Централната избирателна комисия. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания или предложения по проекта на решение и 

документацията, които бяха обсъдени в работна група. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Цветанка Георгиева); против – 

3 (Ерхан Чаушев, Севинч Солакова, Цветозар Томов).  

Решението е с № 2438-МИ/15.09.2023 г. 

Заповядайте, господин Томов, за отрицателен вот. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колеги, гласувах „против“, защото не 

съм съгласен с т. 6 и т. 8 от техническата спецификация. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Заповядайте, 

господин Чаушев. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Не съм съгласен изцяло с концепцията за 

обществената поръчка за пряко договаряне без обява. Не считам, че 

цената е такава, каквато е определена. Считам, че тази цена трябва 

да е само за изработка, не с допълнителни хонорари на когото и да 

било.  

Не считам, освен това, че трябва да се продължава ЦИК да е 

обвързана само с една-две-три фирми, включително и фирмата 

„Карго-партнер“ за складовете, за които пет години плащаме сума ти 

пари и все едно не намираме склад за тези машини.  
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Не считам, освен това, че дейностите в склада, които ще 

бъдат предмет на едни други работи, но те са пряко свързани и с 

това, трябва да бъдат извън контрола на Централната избирателна 

комисия, най-вече по отношение на инсталирането на 

инсталационните флашки в машината, а включително – и за което 

оспорва господин Томов тези две точки – става въпрос за 

допълнителните разходи, че не „Сиела Норма“ АД и нейните наети 

техници ще правят каквото си щат по отношение на машините в този 

склад, а ЦИК въвежда допълнителни защити това да не се случва. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, 

продължаваме по дневния ред. 

Заповядайте, госпожо Матева. 

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви жалба 

с вх. № МИ-10-81/15.09.2023 г., подадена от ПП „Възраждане“, 

представлявана от Костадин Костадинов, срещу Решение № 2378-

МИ/12.09.2023 г. на ЦИК. 

Жалбата ще бъде комплектувана и внесена във Върховния 

административен съд. Преписката вече е там по друго обжалване. 

В тази връзка ви докладвам писмо от Върховния 

административен съд с вх.№ МИ-08-35/15.09.2023 г., с което ни се 

връчва призовка по административно дело № 8924/2023 г., с което 

Централната избирателна комисия се призовава да се яви на 

18.09.2023 г. от 10,30 ч. в Зала № 1 по делото срещу решението, 

което е обжалвано. Това е същото Решение № 2378-МИ. 

Докладвам ви и писмо от Върховния административен съд с 

вх. № МИ-08-136/15.09.2023 г., с което във връзка с влязло в сила 

Решение № 8589, постановено по административно дело № 

8792/2023 г., ни се връща копие от жалбата и административната 

преписка за изпълнение на съдебното решение. Съдебното решение 

се намира във вътрешната мрежа в папка с моите инициали. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, 

преминаваме към точка първа от дневния ред. 

Господин Ципов, заповядайте. 
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КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, във вътрешната мрежа в папка 

с моите инициали от днес ще видите проект на решение относно 

промени в състава на ОИК – Велики Преслав, област Шумен. В 

Централната избирателна комисия е постъпило предложение със 

съответния входящ номер от Пламен Димитров Петров, 

упълномощен представител на Коалиция „Продължаваме промяната 

– Демократична България“ за промяна в ОИК – Велики Преслав. 

Предлага се на мястото на Пламен Йорданов Недев да бъде 

назначена Надежда Георгиева Папазова. 

Към предложението са приложени всички необходими 

документи. 

На съответните основания от Изборния кодекс ви предлагам 

следното решение: освобождава като председател на ОИК – Велики 

Преслав, област Шумен, Пламен Йорданов Недев със съответното 

ЕГН и анулира издаденото му удостоверение. Назначава за 

председател на ОИК – Велики Преслав, област Шумен, Надежда 

Георгиева Папазова със съответното ЕГН. На новоназначения член 

да бъде издадено удостоверение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. Няма. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

Решението е с № 2439-МИ/15.09.2023 г. 

Господин Баханов, заповядайте. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Благодаря Ви, госпожо Председател! 

Уважаеми колеги, с вх.№ МИ-10-75/15.09.2023 г. по електронната 

поща на Централната избирателна комисия са постъпили документи 

относно смяна в ОИК – Ловеч, като в придружителното писмо е 
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описано, че приложените конкретни оригинали ще пристигнат при 

нас по куриер на 16.09.2023г. 

Има подготвен проект за решение във вътрешната мрежа в 

папка с моите инициали. Постъпила е молба от представляващия 

пълномощник за коалиция от партии ГЕРБ – СДС, с която се моли 

да бъде освободена Валентина Стефанова Недялкова като 

председател на Общинска избирателна комисия – Ловеч, и се 

предлага на нейно място да бъде назначена за председател Анна 

Дочева Михайлова с посочено ЕГН. 

Има приложена молба от Валентина Стефанова Недялкова – 

досегашен председател на ОИК – Ловеч, с която желае да бъдат 

прекратени пълномощията й като председател на същата комисия 

поради подаване на оставка. Благодари за годините съвместна 

работа. Желае успех.  

Приложена и диплома за завършено висше образование на 

новопредложената за председател, както и декларация от същата. 

Приложено е и пълномощно в полза на лицето, което подава 

заявлението за смяна. 

Моля да погледнете проекта на решение, където съм описал 

цялата фактическа обстановка. В Централната избирателна комисия 

е пристигнало предложение с входящ номер на ЦИК от 15.09.2023 г. 

от Мария Денчева Димова, упълномощен представител на Коалиция 

ГЕРБ-СДС, за промяна в ОИК – Ловеч. Предлага се на мястото на 

Валентина Стефанова Недялкова, председател на ОИК – Ловеч, да 

бъде назначена Анна Дочева Михайлова. 

Както ви казах, приложени са необходимите документи – 

заявление от госпожа Недялкова за освобождаването й, декларация и 

копие от диплома за завършено висше образование на Анна Дочева 

Михайлова и пълномощно в полза на Мария Денчева Димова – 

упълномощен представител на коалиция ГЕРБ-СДС. 

Предвид изложеното, колеги, предлагам Централната 

избирателна комисия да вземе следното решение, а именно: 

освобождава като председател на ОИК – Ловеч, област Ловеч, 
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Валентина Стефанова Недялкова с посочено ЕГН, анулира 

издаденото й удостоверение. Назначава за председател на ОИК – 

Ловеч, област Ловеч, Анна Дочева Михайлова с посочено ЕГН, като 

на новоназначения председател на ОИК се издаде удостоверение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. Няма. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е с № 2440-МИ/15.09.2023 г. 

Връщаме се в точка трета от дневния ред. 

Госпожо Матева, заповядайте. 

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви писмо, 

пристигнало по електронната поща с вх.№ МИ-10-80/15.09.2023 г., 

подадено от          Г.      Г. от името на Партия „Българско 

национално обединение – БНО“, с което заявява желание да оттегли 

документите на партията и партията да напусне коалиция „Граждани 

за общината“. 

Колеги, предлагам ви да върнем отговор по електронната 

поща, че заявлението за напускане състава на коалиция следва да 

бъде подадено в ЦИК, като бъде подписано от представляващия 

партията и да бъде представено в оригинал. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? Няма. 

Моля да гласуваме. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма 
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РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, във вътрешната мрежа в папка с 

моите инициали има подготвен проект на писмо до председателя на 

Сметната палата, с което в изпълнение на задължението ни по чл. 

164 от Изборния кодекс да изпратим списък на партиите и 

коалициите с информация за банковите сметки, по които ще се 

обслужва предизборната кампания, както и лицата – с имена и 

длъжности – които ще обработват данните от предизборната 

кампания. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля да 

гласуваме изпращането на тази информация. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, предлагам да изпратим писмо 

до „Информационно обслужване“ АД – то се намира във вътрешната 

мрежа в папка с моите инициали – с което да им укажем да осигурят 

възможност на интернет-страницата на Централната избирателна 

комисия да бъде извършена проверка от гражданите в списъците на 

избиратели, подкрепящи регистрацията на партии и коалиции, 

регистрирани в изборите за общински съветници и за кметове на 

29 октомври 2023 г., и да им укажем преди да публикуват тази 

възможност да прекратят възможността за проверка в списъците на 

избиратели, подкрепящи регистрацията на партии и коалиции за 

изборите на 02.04.2023 г.  

Предлагам да им бъдат предоставени данните с приемо-

предавателен протокол от администрацията. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? Няма. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 
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Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви писмо с вх.№ МИ-

23-26 от 15.09.2023 г., което е от Комисията за противодействие на 

корупцията и отнемане на незаконно придобито имущество в 

отговор на наше писмо, което им изпратихме на 12.09.2023 г. 

Докладвам го за запознаване и обсъждане в работна група във 

връзка с приемане на решението за проверка на кандидатите. 

Колеги, във вътрешната мрежа в папка с моите инициали има 

предложение за съобщение, което да публикуваме на нашата 

интернет-страница и текстът от това съобщение да бъде изпратен 

като писмо до всички общински избирателни комисии. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по проекта 

на съобщение, което ще бъде изпратено и под формата на писмо до 

всички общински избирателни комисии, във връзка с въпросите, 

които се задават и, една част от които според мен всяка Общинска 

избирателна комисия би трябвало самостоятелно да може да ги 

реши, но това е друг въпрос. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов);  против –   няма 

Следващ докладчик в точка трета е госпожа Стойчева.  

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, моля да се запознаете с 

текста на писмо до представляващите парламентарно представените 

партии и коалиции в Народното събрание. В изпълнение на съдебно 

решение № 8589/15.09.2023 г. на Върховния административен съд, с 

което е отменено Решение № 2275-МИ на Централната избирателна 

комисия относно назначаване на Общинска избирателна комисия в 

община Пазарджик, се обръщаме към тях в срок до 18.09.2023 г. да 
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представят писмени предложения за променен състав на 

Общинската избирателна комисия – Пазарджик, която съгласно 

указаното от Върховния административен съд, е в състав от 11 

членове. Предложенията трябва да бъдат съобразени с т. 12.1 от 

Решение № 1962-МИ на Централната избирателна комисия.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по 

предложението на госпожа Стойчева? Моля, погледнете проекта. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, коригираме срока за 

представяне на предложенията – те да бъдат в срок до 14,00 ч. на 

18.09.2023 г., като предложенията следва да се представят в 

Централната избирателна комисия. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

предложения освен да се добави номера на делото? Няма. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов);  против – няма. 

Следващ докладчик – господин Георгиев.  

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Колеги, докладвам вече само за 

сведение писмо с вх. № МИ-10-82/15.09.2023 г., което беше с молба 

за указания под формата и на запитване. Но впоследствие, след 

приетото съобщение вече е само за сведение.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Томов, 

заповядайте в докладите по административни преписки. След Вас е 

госпожа Стоянова. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Благодаря. Колеги, докладвам ви писмо 

с вх.№ МИ-25-6-2/15.09.2023 г., с което      С.         А. от АДВЕР ТЕХ 

ни изпраща в срок проекти за банери. Те са качени във вътрешната 

мрежа в папка с моите инициали. 

Докладвам ги за сведение. Току-що пристигнаха. Предлагам 

да ги разгледаме и на следващото заседание да ги обсъдим.  



41 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Стоянова, 

заповядайте. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам ви за сведение 

постъпило запитване с вх.№ МИ-22-138/14.09.2023 г., което се 

намира във вътрешната мрежа в папка с моите инициали от 

вчерашна дата. Отпадна необходимостта от отговора на това 

запитване предвид как са се развили обстоятелствата и предвид 

взетото решение от ЦИК за публикуване на съобщение с указания до 

ОИК. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други доклади? Няма. 

Поради изчерпване на дневния ред закривам заседанието на 

Централната избирателна комисия и насрочвам следващото за  

понеделник, 18 септември 2023 г. от 10,30 ч.  

Разбира се, в случай на необходимост, може да се проведе 

заседание в събота или неделя. Благодаря ви. 

 

(Закрито в 19,30 ч.) 

  

    

 

    ПРЕДСЕДАТЕЛ: 

       Камелия Нейкова 

 

    СЕКРЕТАР: 

       Севинч Солакова 

 

 

 

Стенографи:  

       Красимира Николова 

 

  Божидарка Бойчева 


